
PROTOKÓŁ Nr 9/08

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mielnik,
sporządzony w dniu 31 lipca 2008r.

Komisja odbyła dwa posiedzenia tj. w dniu 14.07.2008r. i 31.07.2008r. realizując kontrolę 
działalności i wykonania budżetu w Zespole Szkół w Mielniku.

Listy obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W trakcie posiedzenia komisja dokonała następujących czynności :
– przeanalizowano  sprawozdania  Dyrektor  Zespołu  Szkół  z  realizacji  wydatków  w  I 

półroczu 2008r.
Stwierdzono:

1. Przekroczenia planowanych wydatków w rozdziale 80101 (Szkoła Podstawowa) :
§ 4260 - zakup energii i § 4300 - zakup usług pozostałych;
§ 4410 - podróże służbowe krajowe;
W rozdziale  80104 (Przedszkole)  §  4260 -  zakup energii,  §  4300 -  zakup usług  
pozostałych.
Rozdział 80146 (dokształcanie i doskonalenie nauczycieli) § 4419 – podróże służbowe 
krajowe.
Rozdział 85415 (pomoc materialna dla uczniów) § 3240 – stypendia naukowe.
Przekroczenia w § 4300, zdaniem Pani Dyrektor, wynikają z dużych kosztów wywozu 

nieczystości  płynnych  oraz  wydatkowania  znacznych  kwot  na  wykonanie  ławek  i 
wyrównanie terenu wokół budynku garażowego, co nie było wcześniej planowane.
Niepokojące,  zdaniem  członków  Komisji,  jest  ponoszenie  dużych  wydatków  na  wywóz 
nieczystości płynnych.
W I półroczu 2008r. pobrano 362m3 wody a wywieziono 441m3 ścieków (informacja w zał.  
na str...........prot.)
Zdaniem członków Komisji  należy sprawdzić szczelność  osadników i  w przypadku złego 
wykonawstwa przez UNIBUD wyegzekwować usunięcie usterek przez wykonawcę w ramach 
gwarancji.

Skontrolowano  wyrywkowo  dokumenty  księgowe  z  I  półrocza  2008r.  w  zakresie 
wydatków na podróże służbowe, na pozostałe usługi i nie stwierdzono nieprawidłowości w 
zakresie celowości i merytoryczności wydatków.
Sprawdzone  dokumenty  są  prawidłowe  pod  względem  formalnym  i  księgowym 
(rachunkowym).
Dokonując oględzin budynku i obejścia Komisja stwierdziła :

1) podsiąkanie przez ściany boczne i fundamenty w części konstrukcji hali sportowej i 
ściany od strony północnej. Wynika to , zdaniem Komisji, ze złej izolacji ścian oraz 
nieprawidłowego odprowadzenia wód opadowych. Występujące przenikania są 
zagrożeniem dla konstrukcji budynku i mogą w przyszłości spowodować wystąpienie 
grzybów;
Z uwagi, że dotyczy to sali lekcyjnej i pomieszczeń hali sportowej, gdzie na co dzień 
przebywa młodzież, Komisja proponuje podjęcie niezwłocznych działań, celem 
usunięcia nieprawidłowości (wyegzekwowanie wykonawstwa przez UNIBUD oraz 
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naprawy odwodnienia i izolacji fundamentów w ścianie północnej budynku głównego 
(przy kominie kotłowni).

2) należy poprawić skuteczność wentylacji w salach lekcyjnych poprzez zamontowanie 
mechanicznych wentylatorów, szczególnie w jadalni i salach podpiwniczenia.

Mając na uwadze powyższe, Komisja uważa, że należy:
● dokonać zmian w planie wydatków II półrocza poprzez zwiększenie środków na 

zakupy usług pozostałych i podróże służbowe krajowe;
● po określeniu potrzeb przez Dyrekcje w zakresie zakupu pomocy naukowych 

rozważyć również ewentualne zwiększeni  środków na ten cel.
Aby poprawić warunki do prowadzenia zajęć wychowania fizycznego jeszcze w bieżącym 
roku rozpocząć budowę(remont) boiska szkolnego na bazie istniejącego poprzez:

● zmianę nawierzchni boiska na sztuczna trawę,
● powiększenie boiska (od strony wschodniej i północnej),
● przebudowę trybun przy boisku,
● wykonanie 60 m bieżni oraz skoczni i rzutni kulą

Stan aktualny boiska asfaltowego z uwagi na rodzaj nawierzchni (asfalt) nie jest najlepszym 
rozwiązaniem dla młodzieży (kontuzje, otarcia, itp.)

Komisja prosi Pana Wójta o rozważenie powyższych stwierdzeń Komisji oraz 
podjęcie stosownych działań w tym zakresie.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Zał. 1.
Informacja Zespołu Szkół

               Przewodniczący Komisji

                                                                                                         Jerzy Terebun

Czonkowie Komisji:
1. Witold Terebun -...........................................

2. Jan Zduniewicz -...........................................
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